
Gemeenteraadsverkiezingen?
Eerst nog een jaar hard werken!
We merken alsmaar meer tekenen van verkiezingskoorts, ook op lokaal vlak. Want als het regent in Brussel, dan druppelt het in 
Herent … De kranten en andere media springen op elke gebeurtenis, er verschijnen allerhande peilingen en de ‘lijstjes’ worden 
bijeengeharkt. De nationale partijen leggen hun focus natuurlijk eerst op de verkiezingen van juni 2024. Voor hen is de campagne 
al begonnen. Het lokale niveau wordt daarin mee betrokken … en hoe zit dat voor Herent?

Veel werk op de plank
Er ligt in onze gemeente nog veel werk op de plank. Door de lange ontwikkelingstijd 
van projecten (en de vertragingen door de covidperiode) zijn nog een heel aantal 
projecten in uitvoering. 

Wat staat de volgende maanden op de planning?

•    de renovatie van het dak en de gevel van sporthal Ivo Van Damme;
•    het plaatsen van zonnepanelen op het sportcentrum Bart Swings;
•    via het Vlaams energiebedrijf: plaatsen van zonnepanelen op de Warotsite; 
•    heraanleg van het speelterrein Dellepark;
•    de lichte renovatie van de Warotzaal (in afwachting van de volledige renovatie);
•    de herinrichting van vergaderzaal De Nok in het gebouw De Wildeman;
•    het toegankelijk maken van het Ijzerenbergpark;
•    het plaatsen van snelheidsinformatieborden op 17 plaatsen in de gemeente.

Ondertussen werken we verder aan:
•    de opmaak van de selectieleidraad 

voor de bouw van het zwembad en 
een zaal voor gevechtssporten;

•    de herinrichting van de begraaf-
plaatsen tot rust- en rouwparken;

•    de uitwerking van het gemeentelijke 
mobiliteitsbeleidsplan.

U merkt het: het is druk in Herent. 
Het is de taak van onze mandatarissen 
om de realisatie van al deze dossiers 
te stimuleren, en dat doen zij met veel 
enthousiasme en plezier. 
U kan op ons rekenen!

Proficiat!
Een bijzondere profi ciat aan Herentenaar Sabine en collega Tom die zich de hele zomer lang ingezet hebben 
voor de opsporing en bestrijding van de Aziatische Hoornaar in onze gemeente. Er werden al meer dan dertig 
nesten ontdekt en verwijderd. Als dank bezorgen we hen een geschenkmand!

Ledenetentje 
Zaterdag 18 november
Restaurant Bertembos

Vooraf inschrijven via katleen.dhaese@n-va.be.
Alle leden zijn van harte welkom! Nog geen lid, maar wel 
interesse om lid te worden? Kijk dan op n-va.be/word-lid.

We moeten nu het budget 
vastleggen voor 2024-2026. 
Dat geeft ons maximale 
zekerheid.”

Dellepark, Warotzaal, 
De Nok … We werken 
voor jeugd en cultuur.”

Zonnepanelen voor 
lagere energiekosten? 
Ik ben voor!”

Katleen D’Haese, schepen Bart Michiels, gemeenteraadslid
en imker

Stijn Van Meerbeeck, schepen

We moeten ons nog 12 
maanden keihard inzetten.”

Astrid Pollers, burgemeester
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Wist u dat … 
… de stad Leuven zonder ons medeweten een Herents gebouw 
kocht? De expansiedrang van de stad Leuven heeft ook invloeden op 
ons grondgebied. De stad heeft een sterke ambitie 
om te blijven groeien in bewonersaantal. De nood 
aan extra woonruimte duwt de gemeentelijke 
logistieke functies tot buiten de stadsgrens. Leuven 
kocht een Herentse magazijnruimte met kantoren 
en nam die eind 2021 in gebruik. Helaas zonder 
medeweten van onze gemeente. Jammer dat er niet 
aan samenwerken gedacht werd …

Op komst: BIN Winksele
Momenteel zijn er in Herent vier buurtinformatienetwerken (BIN) actief: in Delle, rond 
de Roeselberg, in Schoonzicht en Den Bremt. Binnenkort start er een BIN in Winksele: 
in het gebied rond de Paardenveldstraat en Nieuwe Steenweg. 

Een BIN is een gestructureerd samenwerkingsverband tussen buurtbewoners en de lokale 
politie. Elke inwoner van het actiegebied kan gratis lid worden. Het netwerk wil meldings-
drang en sociale controle bevorderen en het onveiligheidsgevoel verlagen. Lid zijn is zonder 
verplichtingen, maar van leden wordt verwacht dat ze alert zijn en verdachte situaties mel-
den op het nummer 101 (politie) of 112 (noodcentrale). 
Inschrijven kan via pz.herko.diefstalpreventie@police.belgium.eu.

Nieuwe fietspaden Haachtstraat: stand van zaken
In de Haachtstraat staat er heel wat 
te gebeuren: de aanleg van vrijliggende 
� etspaden, de vernieuwing van de toplaag 
van de rijweg en de aanleg van deels open 
grachten. Daarvoor moet de gemeente 
over een lengte van ongeveer 2,7 kilo-
meter (117!) smalle stroken grond aan-
kopen. Dat vraagt een hoop administra-
tieve procedures, waarmee we al sinds 
2015 bezig zijn.

Beslissing na beslissing
De gemeenteraad nam voor dat project 
sinds 2015 al verschillende beslissingen: 
goedkeuring voorontwerp in 2015, 
goedkeuring definitief ontwerp in 2016, 
rooilijnplan eind 2016, plan grondinname 
in 2017, bestek aanstelling grondverwerver 

in oktober 2017. Eind december 2017 kreeg 
de landmeter de opdracht om de gronden 
aan te kopen. In februari 2018 stelden we 
een notaris aan om de akten op te maken. 
Vanaf april 2023 worden de aankoopakten 
goedgekeurd door de gemeenteraad, zodat 
ze definitief verleden kunnen worden.

Dankzij subsidies
Van de 117 te verwerven stroken zijn er 
een tiental eigenaars die hun akkoord nog 
niet gaven. De geraamde kostprijs van 
het project was ongeveer 3 miljoen euro 
(inclusief btw). Vermoedelijk wordt die 
herzien bij de aanbesteding. Een groot deel 
van het budget wordt gedragen door subsi-
dies waardoor het aandeel van de gemeen-
te slechts twintig procent bedraagt.

Waar blijft het zwembad?
In 2022 keurde het college de haalbaarheidsstudie over de bouw van een 
instructiezwembad goed. Dat 25 meterbad wordt voorzien tegen de gymhal 
in sportcentrum Swings. Daar is voldoende plaats voor een zwembad met vijf 
banen, opdeelbaar in twee aparte zwemvlaktes en met een beweegbare 
bodem. Er komen individuele kleedkamers, groepskleedkamers en een grote 
vergaderzaal. De haalbaarheidsstudie deed ook onderzoek naar methoden 
voor ventilatie, verwarming, onderhoud, onthaal, kassa en toezicht. 

Europese aanbesteding
Voor de bouw van het zwembad moeten we een Europese aanbesteding uit-
schrijven. Daarvoor nemen we een jurist onder de arm. We stelden een bestek op 
voor juridische begeleiding tijdens het hele traject. Die jurist zal advies verle-
nen bij het opstellen van de selectieleidraad, het vergelijken van de ingediende 
offertes, de selectie van de bouwfirma, het gunningsverslag en de uiteindelijke 
aannemingsovereenkomst. De aanstelling van een jurist is gepland in het najaar. 
Voorjaar 2024 zou de Europese aanbesteding uitgeschreven worden. De plaat-
sing van zonnepanelen op de hele dakoppervlakte van sportcentrum Swings 
wordt al in januari 2024 uitgevoerd. In afwachting van een eigen zwembad ont-
vangen de scholen van Herent nog steeds een subsidie voor het schoolzwemmen. 

Welkom, Charlotte Vandecruys! 
N-VA Herent verwelkomt een nieuw bestuurslid: Charlotte Vandecruys. Ze 
bleef na haar studies – zoals zovelen – in Leuven ‘plakken’, maar besloot 
enkele maanden geleden om in Herent een nieuwe thuis op te bouwen. 
Charlotte is in het dagelijkse leven woordvoerder voor de N-VA-Kamerfractie, 
waar ze de persrelaties verzorgt voor maar liefst 24 Kamerleden. Charlotte is 
gebeten door de politiek en volgt alle strapatsen van de Vivaldi-regering op 
de voet. Een naam om zeker te onthouden, dus!

Chauffeurs van De Lijn 
beter beschermen
Voor de zomervakantie werd onze regio opge-
schrikt door geweld tegen buschau� eurs van 
De Lijn. Vlaams Parlementslid Arnout Coel 
vroeg cijfers op bij minister Lydia Peeters. De 
gebeurtenissen in Tienen en Scherpenheu-
vel-Zichem blijken geen alleenstaande gevallen. 

In 2021 werden in de vervoerregio Leuven 25 
fysieke en 84 verbale geweldplegingen geno-
teerd. In 2022 steeg dat naar respectievelijk 39 
en 136 gevallen. Dat is een enorme toename 
op een jaar tijd. Vlaams Parlementslid Arnout 
Coel vraagt gesloten stuurcabines in alle bussen, 
extra veiligheidsmaatregelen en een absolute 
nultolerantie voor geweld tegen buschauffeurs. 

Samen oplettend zijn geeft 
dieven minder kans: top!” 

Marc Debusschere, gemeenteraadslid

Herent heeft op zeer korte 
tijd mijn hart gestolen.” 

 Twitter: @Charlie_vdc en Instagram: charlottevandecruys

Steun voor palliatieve zorg 
Wanneer het levenseinde nadert, wordt elke minuut kostbaarder. Op dat moment is steun van meer 
ervaren mensen heel welkom. Het palliatief netwerk arrondissement Leuven PANAL wil patiënten 
en hun naasten steun bieden. Zowel bij pijnbestrijding als op emotioneel of psychisch vlak. 

In 2022 begeleidde PANAL vzw 33 patiënten uit Herent, zowel 
thuis als in een woonzorgcentrum. PANAL werkt nauw samen 
met huisartsen, wat de vertrouwensband tussen de patiënt en 
zijn dokter erkent. PANAL ontving een subsidie van 2.000 euro 
om haar werking te behouden en versterken.

Snelheidsinformatieborden op 17 plaatsen in de gemeente
Ondanks de opgelegde snelheidsbeperkingen van 50 en 30 kilometer per uur, wordt er in onze Herentse straten hard gereden. 
Daarmee willen we komaf maken door het plaatsen van snelheidsinformatieborden. Die tonen de snelheid van een voorbij-
rijdend voertuig en sporen aan tot het respecteren van de maximaal toegelaten snelheid.

Onze politiezone HerKo voert regelmatig snelheidscontroles uit. Maar dat is slechts op bepaalde tijd-
stippen. Daarbovenop hebben we nood aan permanente maatregelen om automobilisten aan te sporen 
om zich aan de maximaal toegelaten snelheid te houden. We denken daarbij aan digitale snelheidsin-
formatieborden. Dankzij een raamcontract opgesteld door de provincie Antwerpen kan de gemeente 
die gemakkelijk aankopen. Die geven de snelheid van het voorbijrijdende voertuig weer en sporen aan 
tot het matigen van de snelheid. Op zeventien plaatsen in de gemeente zullen we de borden permanent 
opstellen. Voornamelijk in de nabijheid van scholen en dorpskernen. Hopelijk missen ze hun effect niet.

Er wordt goed werk geleverd 
bij palliatieve patiënten, 
we moeten dat blijven steunen!”

Veva Castel, bestuurslid

Zo’n bord toont uw snelheid, dat helpt!”  

Annelies Smets, gemeenteraadslid 

Zwemmen is gezond. Leren zwemmen 
moet voor iedereen mogelijk zijn!”

Tobias Vyncke, voorzitter

We moeten onze buschauffeurs 
beter beschermen. Een absolute 
nultolerantie voor geweld dringt 
zich op.”

Arnout Coel, Vlaams Parlementslid

Hoe meer veilige fi etspaden, 
hoe meer fi etsers.”

Karl Boumans, bestuurslid

De aanleg van vrijliggende fi etspaden is een 
complexe zaak. Gelukkig komt er in Herent 
schot in de zaak.
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Alle onderwijshervormingen
zullen op termijn lonen

Onderwijskwaliteit is cruciaal voor onze welvaart. Maar net die onderwijskwaliteit staat al jaren onder druk.
Problemen werden jarenlang ontkend of weggewuifd. Daar brengen we nu verandering in. En dat kost 
tijd en veel hervormingen. Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts gaat die uitdaging resoluut aan. 

Meer leerkrachten
dankzij betere voorwaarden voor zij-instromers, snellere werkzekerheid voor starters, 
minder administratie, meer tijd en ruimte voor de echte kerntaak: lesgeven. 

Scholen en leerkrachten op de eerste plaats
met meer inspraak voor de klassenraad, en respect voor het oordeel van de leerkracht.

Vlaamse toetsen
meten voor het eerst de leerwinst van álle leerlingen.
Zo leggen we de lat hoger, te beginnen met Nederlands en Wiskunde.

Ambitieuze minimumdoelen
in het secundair onderwijs en straks ook in het basisonderwijs verhogen de onderwijskwaliteit.

Taalscreening bij kleuters ('koalatest')
helpt taalachterstand bij vijfjarigen tijdig te ontdekken én verhelpen.

Nederlands moet de voertaal zijn op de speelplaats 
en ook na schooltijd moeten kinderen in contact blijven komen met het Nederlands. 
Kinderen hebben meer kansen als ook hun ouders voluit kiezen voor het Nederlands.

Extra investeringen in schoolinfrastructuur
Een recordbedrag van 3 miljard euro voor gloednieuwe en vernieuwde scholen, 
nog eens 500 miljoen méér dan in de vorige regeerperiode.

Digisprong
zorgt voor een ongeziene investering in de digitalisering van ons onderwijs.

Zomerscholen
zijn intussen een gevestigde waarde voor leerlingen met leerachterstand, 
kansarme en anderstalige leerlingen.

De agenda van Ben Weyts

“Kwaliteitsvol onderwijs is 
  dé grondstof voor onze welvaart. 
  We doen grote hervormingen. 
  Die zullen op termijn lonen.”

Ben Weyts, Vlaams minister van Onderwijs

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

‘Er is een kentering 

ingezet, we kunnen die 

alleen nog niet zien’ 

Pedagoog Pedro De Bruyckere 

in De Morgen (2/09/2023)


